
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

JEGYZÓKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága 2024. 
március 19-én (kedd) 13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
I. emelet 100-as termében megtartott 5. rendes üléséről

Levezető elnök: Hermann György - elnök

Jelenlévő tagok:
Czeglédy Ádám - alelnök
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Soós György
Könczöl Dávid
Gosztonyi Géza
dr. Pálovics Emese Csilla

Távol: Sántha Pétemé - alelnök, Gyimesi Nóra; Őszi Éva

A törvényességi képviseletet dr. Bojsza Krisztina látja el.

Jelenlévő meghívottak:
Dr. Erőss Gábor — alpolgármester
Tiszai Árpád - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály ügyosztályvezető
Pfeifenróth Noémi - Költségvetési Iroda - irodavezető
Kerékgyártó Anna írisz - Vagyongazdálkodási Iroda - irodavezető
dr. Urbán Kristóf - Jogi Iroda - irodavezető-helyettes
Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási Ügyosztály ügyosztályvezető
Pokomyi Viktória - Humánszolgáltatási Ügyosztály Humánkapcsolati Iroda irodavezető
Nagy Ibolya - Családtámogatási Iroda vezetője
Takács Gábor - Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ intézményvezető 
Koscsóné Kolkopf Judit - Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetője 
dr. Szirti Tibor JGK Zrt. vagyongazdálkodási igazgató-helyettes 
dr. Kiss Levente -jogi referens

Hermann György
Tisztelettel köszöntőm a megjelent Bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. Budapest Józsefváros Önkormányzat Képviselő-testület Szociális, Egészségügyi, 
Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2024. évi 5. rendes ülését megnyitom. Kérem a tisztelt 
Bizottsági tagokat kapcsolják be szavazó készülékeiket a létszám megállapítása érdekében. A 
Bizottság tagjainak száma 10 fő, jelen van 6 fő, megállapítom, hogy a Bizottság 
határozatképes. Távolmaradását bejelentette Gyimesi Nóra, Őszi Éva és Sántha Pétemé.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós pedig jelezte, hogy késni fog. A mai napon a törvényességi 
képviseletet Dr. Bojsza Krisztina látja el, és még mielőtt rátérnénk a napirendre szeretném 
megadni a szót Jegyző asszonynak mutatkozzon be.

dr. Törőcsik Edit Julianna
Köszönöm, jó napot kívánok, sziasztok és szeretettel üdvözlök mindenkit, vannak olyanok, 
akikkel már találkoztam tegnap is, ugye? Igen, és örülök, hogy igen veled igen és 
mindenképpen el szeretném mondani, hogy örülök, hogy itt lehetek és annak is, hogy az 
elkövetkező időben együtt fogunk dolgozni, úgyhogy remélem, hogy sikeres együttműködés 
kezdetének lehet ezt majd mondani. Törőcsik Edit vagyok és tegnaptól vagyok Józsefváros 
jegyzője. Örülök, hogy találkoztunk, köszönöm szépen, hogy zavarhattam és meghallgattatok.

Hermann György
Köszönjük szépen Jegyző asszonynak a bemutatkozást és mi pedig akkor rátérünk a napirendre. 
A kiküldött napirendhez két módosítást szeretnék jelezni. Az egyik az, hogy a II. 1-es „Javaslat 
a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ intézményvezetői pályázatának 
elbírálására” előterjesztést igaz, hogy a múlt héten tárgyaltuk, ezt nem kell külön tárgyalni, 
lekerül a napirendről, ellenben érkezett egy sürgősségi Képviselő-testületi előterjesztés 
véleményezésre „Javaslat a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság részére adott 
bérlőkijelölési joggal kapcsolatos 25/2024. (11.22.) számú Képviselő-testületi határozat 
módosítására”, javaslom, hogy ezt A sürgősségi előterjesztést vegyük napirendre és 
amennyiben így teszünk, akkor javaslom II.l-es számon tárgyalni, ami azt jelenti, hogy a többi 
testületi előterjesztés számozása nem változik és akkor ezzel a módosítással kérem, hogy 
szavazzunk a napirendről. Először megadnám Gosztonyi Gézának a szót.

Gosztonyi Géza
Mivel beteg voltam, nem tudom, hogy ez az előterjesztés miért ment át? Én szeretnék valami 
tájékoztatást kérni arról, hogy ugye abban maradtunk, hogy a hasonlóakat, tehát a 
minisztériumi szintű bérlőkijelölési jogokat nem szeretnénk a továbbiakban tárgyalni. Én úgy 
emlékszem, hogy ez volt a közös megállapodás és akkor ehhez képest most mégis csak itt van a 
Tűzoltóságnak a javaslata, kérdezem, hogy miért? Köszönöm.

Hermann György
Megadom a szót Bojsza Krisztinának válaszadásra.

dr. Bojsza Krisztina
Köszönöm a szót Elnök úr, itt egy pontosításról lenne csak szó. Februárba a testületen döntés 
született arról, hogy melyik lakások esetében ad a testület bérlőkijelölési jogot. Egy lakás meg 
lett határozva a Bezerédj utcában, viszont sajnos elírásra került az emelet és amiatt, hogy a 
bérlőkijelölési joggal kapcsolatos megállapodást meg tudjuk kötni a Katasztrófavédelemmel és 
a tűzoltó részére a lakást bérbe tudja adni az Önkormányzat ezért szükséges, hogy a korábbi 
testületi határozat módosításra kerüljön. Ez egy testületi előterjesztés, ami csak véleményezésre 
jön a Bizottság elé, ez egy korábbi döntésnek a pontosítása, nem pedig egy teljesen új döntésről 
lenne szó, úgyhogy én mindenképpen javasolnám a tisztelt Bizottságnak, hogy mérlegeljen és 
vegye napirendjére ezt az előterjesztést, köszönöm.

Hermann György
Köszönöm szépen, Gosztonyi Géza akar még hozzászólni, akkor megadom a szót.
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Gosztonyi Géza
Igen, köszönöm szépen, vettem, hogy ez csak egy elírás, meg azt is vettem, hogy ez egy döntés, 
csak mivel én beteg voltam, nem tudom, hogy ez a döntés miért született meg és erről kértem 
volna valamilyen tájékoztatást, hogy a korábbi álláspontunkat miért rúgta föl?

Hermann György
Én ezt ebben az esetben nem értelmezem úgy, hogy a KT felülírta volna a Bizottság 
álláspontját, de ezt majd akkor szerintem megbeszéljük és ekkor jelezték nekem, hogy a 
napirendről úgy kellene szavazni, hogy először döntünk a sürgősségi előterjesztés napirendre 
vételéről és majd utána egyben a napirendről, tehát akkor először szavazzunk az elhangzott 
sürgősségi napirendre vételéről. A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

70/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy napirendre veszi az 
alábbi előterjesztést:

Javaslat a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság részére adott bérlőkijelölési joggal 
kapcsolatos 25/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester, Hermann György 
önkormányzati képviselő

Hermann György
Ezzel a módosítással együtt kérem, hogy szavazzunk a napirendről. A szavazás eredménye: 6 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a napirendet elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

71/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi napirendet 
fogadja el.

Napirend:

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

I/A. Nyilvános előterjesztések
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1. Javaslat a „1/2024. felújított bérlakások lakással nem rendelkezők részére”, 
„11/2024. felújítandó bérlakások lakással nem rendelkezők részére”, valamint 
a „III/2024. minőségi csere lakás önkormányzati bérlők számára” című 
pályázat kiírással kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető

2. Javaslat a 2023. évi gyermekfogászati alapellátásról szóló beszámoló 
elfogadására
Előterjesztő: Szili-Darák. Ildikó alpolgármester

3. Javaslat a Félúton Alapítvány 2023. évi beszámolójának elfogadására 
Előterjesztő: Nemes Gábor István ügyosztályvezető

I/B Zárt előterjesztések

4. Javaslat a 2024. évi „Kiemelkedő Bölcsődei Munkáért ” szakmai kitüntetés 
odaítélésére
Előterjesztő: Hermann György, a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási
Bizottság elnöke ZART ÜLÉS

5. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Illés utca " szám alatti jogcím
nélküli használó jogviszonyával kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. ZART ÜLÉS

6. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Koszorú utca szám alatti
jogcím nélküli használó jogviszonyával kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. ZART ÜLÉS

7. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca szám alatti
bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 
megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. ZART ÜLÉS

8. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Nagy Fuvaros utca szám
alatti bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 
megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. ZART ÜLÉS

9. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Kőris u. jm alatti lakás
bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. ZART ÜLÉS
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IL Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság részére adott 
bérlőkijelölési joggal kapcsolatos 25/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi 
határozat módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester, 
Hermann György önkormányzati képviselő

2. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. 
évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet I. 
módosítására és a 2024-2028. éveket érintő előzetes kötelezettségvállalásra 
vonatkozó döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

3. Javaslat a LELEK programmal kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő:Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

4. Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „CERV-2024-DAPHNE” 
„Pályázati felhívás a nemi alapú erőszak és a gyermekek elleni erőszak 
megelőzésére és leküzdésére” tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz 
szükséges döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

5. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 
2024/2025. nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos 
döntés meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

6. Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól szóló 
56/2017. (XII. 20.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

7. Javaslat a 13. orvosi körzet egészségügyi feladatainak ellátására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

8. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszély helyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az 
előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Hermann György
Tájékoztatom a tisztelt Bizottságot, hogy az 1.5 - 1.9 számú előterjesztések tekintetében zárt 
ülés rendelhető el, amiről az Mötv. 50. §-a alapján a Bizottság minősített többséggel dönt, 
kérem szavazzunk. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
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elfogadta. Zárt ülés keretében tárgyaljuk az említett napirendi pontokat és akkor rátérünk 
magukra az előterjesztésekre. Átruházott hatáskörben meghozható döntésekkel kezdünk először 
a nyilvános előterjesztésekkel.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

72/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy zárt ülés keretében 
tárgyalja a napirend I.5-től - I.9-ig terjedő pontjait.

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

MK. Nyilvános előterjesztések

Napirend 1.1. pontja: Javaslat a „1/2024. felújított bérlakások lakással nem 
rendelkezők részére”, „11/2024. felújítandó bérlakások lakással nem rendelkezők 
részére”, valamint a „III/2024. minőségi csere lakás önkormányzati bérlők számára” 
című pályázat kiírással kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető

Hermann György
Az I.l-es számú napirendi pont tárgyalása következik „Javaslat az „1/ 2024. felújított 
bérlakások lakással nem rendelkezők részére”, a „11/2024. felújítandó bérlakások lakással nem 
rendelkezők részére”, valamint a „III/2024. minőségi cserelakás önkormányzati bérlők 
számára” című pályázat kiírással kapcsolatos döntés meghozatalára”. Előterjesztő: Borbás 
Gabriella ügyosztályvezető és itt van velünk Kerékgyártó Anna, akit szeretnék megkérdezni 
van-e kiegészíteni valója az előterjesztéshez?

Kerékgyártó Anna
Nincs, majd várom a kérdéseket.

Hermann György
Köszönöm szépen, akkor a napirend vitáját megnyitom és Gosztonyi Gézáé a szó.

Gosztonyi Géza
Köszönöm, minden rendben van, csak éppen gyors mondattal, hogy nagyon jók azok a 
javaslatok, amik a és pályázati érvénytelenséget csökkenti, úgyhogy köszönöm és kíváncsian 
várjuk a fejleményeket.

Hermann György
Köszönöm szépen. Más észrevételt, kérdést hozzászólást nem látok, a napirend vitáját lezárom 
és szavazásra bocsátom a határozati javaslatokat pontonként. Először szavazásra bocsátom az I- 
es számú 2 pontból álló határozati javaslatot, kérem szavazzunk most. A szavazás eredménye: 
6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

73/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a „1/2024. felújított bérlakások lakással nem rendelkezők részére” bérlakás pályázat 
kiírásával kapcsolatos döntés meghozataláról

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy

1. pályázatot ír ki az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 31/2022. 
(X. 20.) önkormányzati rendeletében foglaltak alapján az előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti „1/2024. felújított bérlakások lakással nem rendelkezők részére” 
pályázati felhívásban meghatározott feltételekkel.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat az alábbiakban felsorolt 
szobaszámú, alapterületű és komfortfokozatú, összesen 8 db bérlakásra vonatkozó 
érvényes és eredményes pályázati eljárás lefolytatását követően a nyertes pályázókkal 10 
év határozott időtartamra szóló bérleti szerződést köt költségelvű bérleti díj fizetési-, 
valamint a lakás csökkentő-növelő tényezők nélkül számított lakbérének 2 havi 
összegével azonos mértékű óvadékfizetési kötelezettség mellett:

Ssz. Hrsz. Cím Alapterület 
(m2) Szobaszám Komfortfokozat

1. 35902/A/45
Diószegi S. u. 1. 3. em.

38. 58 1 komfortos

2. 35290/A/24
Koszorú u. 24. 3. em.

20. 60 2 komfortos
3. 36078/A/l 1 Kőris u. 3/b fsz. 9. 32 1 komfortos
4. 36290/A/44 Práter u. 39. 3. em. 43. 38 1,5 komfortos

5. 36021/A/81
Rozgonyi u. 2-6. 4. em.

78. 39 1 komfortos
6. 36338//0 Üllői út 58. 1. em. 17. 58 1 komfortos

7. 35402/A/18
Dobozi u. 49-53. 2. em.

15. 69 1,5 összkomfortos ।
8. 36007/A/13 Orczy út 27. 1. em. 19. 83 2 összkomfortos |

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja alapján gondoskodjon az előterjesztés 1- 
2. számú mellékletei szerinti pályázati felhívás és adatlap közzétételéről.

Felelős: polgármester
Határidők: az 1.) pont esetében: 2024. március 19., a 2.) pont esetében: 2024. március 22.
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Hermann György
Szavazásra bocsátom a Il-es számú határozati javaslatot. A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás mellett elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

74/2024. (III. 19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a „11/2024 - felújítandó bérlakások lakással nem rendelkezők részére” bérlakás pályázat 
kiírásával kapcsolatos döntés meghozataláról

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy
1. pályázatot ír ki az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 

31/2022. (X. 20.) önkormányzati rendeletében foglaltak alapján az előterjesztés 3. 
számú melléklete szerinti „11/2024. felújítandó bérlakások lakással nem rendelkezők 
részére” pályázati felhívásban meghatározott feltételekkel.
Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat az alábbiakban felsorolt 
szobaszámú, alapterületű és komfortfokozatú, összesen 6 db bérlakásra vonatkozó 
érvényes és eredményes pályázati eljárás lefolytatását követően a nyertes pályázókkal 
használati szerződést köt a felújítási kötelezettség körében elvégzendő munkálatok 
kivitelezésére létrejött beruházási megállapodásban meghatározott időtartamra. A 
munkálatok elvégzését és a műszaki ellenőrzést követően kerül sor költségelvű bérleti 
díj előírása mellett a lakás komfortfokozatának megfelelő, csökkentő és növelő 
tényezők nélküli egyhavi lakbér kétszeresének megfelelő mértékű óvadéki! zetési 
kötelezettséggel a 10 év határozott időre szóló bérleti szerződés megkötésére.

Ssz. Hrsz. Cím
Alapterület 

(m2) Szobaszám Komfortfokozat
1. 35139//0 Szerdahelyi u. 12. fsz. 1. 23,52 1 komfortos

2. '3 5057/0/A/3
4

Nagy Fuvaros u. 2/b 3. 
em. 27. 35 1 komfortos

3. 35292//0
Magdolna u. 12. 1. em. 
16. 34 1 komfortos

4. 35292//0
Magdolna u. 12. 3. em.
54. 32 1 komfortos

5.

6.
34762//0
35874//0

Vay Adám u. 6. 2. em. 
52.
Kőris u. 4/A 1. em. 14.

23

25
1
1

komfortos 
komfortos

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja alapján gondoskodjon az előterjesztés 
3-4. számú mellékletei szerinti pályázati felhívás és adatlap közzétételéről.

Felelős: polgármester
Határidők: az 1.) pont esetében: 2024. március 19., a 2.) pont esetében: 2024. március 22.
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Hermann György
Végül kérem szavazzunk a 111-as számú napirendi határozati javaslatról. A szavazás 
eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett ezt is elfogadtuk egyhangúlag, köszönöm 
szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

75/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a „III/2024. minőségi csere pályázat önkormányzati bérlők részére” bérlakás pályázat 
kiírásával kapcsolatos döntés meghozataláról

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy

1. pályázatot ír ki az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 
31/2022. (X. 20.) önkormányzati rendeletében foglaltak alapján az előterjesztés 5. 
számú melléklete szerinti „III/2024. minőségi csere lakás pályázat önkormányzati 
bérlők részére” pályázati felhívásban meghatározott feltételekkel.
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat az alábbiakban felsorolt 
szobaszámú, alapterületű és komfortfokozatú, összesen 4 db bérlakásra vonatkozó 
érvényes és eredményes pályázati eljárás lefolytatását követően a nyertes pályázókkal 
10 év határozott időtartamra szóló bérleti szerződést köt költségelvű bérleti díj fizetési-, 
valamint a lakás csökkentő-növelő tényezők nélkül számított lakbérének 2 havi 
összegével azonos mértékű óvadékfizetési kötelezettség mellett:

Ssz. Hisz. Cím Alapterület 
(m2) Szobaszám Komfortfokozat

1. 36268//0 Tömő u. 5. 1. em. 23-24 54,4 2,5 komfortos

2. 36109//0
Tömő u. 56. 2. em. 41- 

42. 57,4 1 + 2 fél komfortos
3. 35377//0 Dobozi u. 17. fsz. 9-10. 60,6 2,5 komfortos
4. 35311//O Magdolna 22. fsz. 2-3. 64 2,5 komfortos

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja alapján gondoskodjon az előterjesztés 
5-6. számú mellékletei szerinti pályázati felhívás és adatlap közzétételéről.

Felelős: polgármester
Határidők: az 1.) pont esetében: 2024. március 19., a 2.) pont esetében: 2024. március 22.
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Napirend L2. pontja: Javaslat a 2023. évi gyermekfogászati alapellátásról szóló beszámoló 
elfogadására
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Hermann György
Rátérünk az I.2-es számú napirendi pont tárgyalására „Javaslat a 2023. évi gyermekfogászati 
alapellátásról szóló beszámoló elfogadására”, előterjesztő Szili-Darók Ildikó alpolgármester, 
aki nincs velünk. Az Ügyosztály részéről, van-e valakinek ki egészíteni valója? tudom, akkor 
köszönöm szépen napirend vitáját megnyitom és nem látok kérdés, hozzászólás kikér napirend 
vitáját le is zárom is szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk. A 
szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

76/2024. (III. 19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a 2023. évi gyermekfogászati alapellátásról szóló beszámoló elfogadásáról

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális, 
Egészségügyi Lakásügyi és Oktatási Bizottsága úgy dönt, hogy a Semmelweis Egyetem 
Fogorvostudományi Kar Gyermekfogászati és Fogszabályozási Klinika 2023. évi beszámolóját 
az előterjesztés 1. számú mellékletét képező tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. március 19.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat a Félúton Alapítvány 2023. évi beszámolójának 
elfogadására
Előterjesztő: Nemes Gábor István ügyosztályvezető

Hermann György
Az I.3-as számú napirendi pont tárgyalása következik „Javaslat a Félúton Alapítvány 2023. évi 
beszámolójának elfogadására”, előterjesztő Nemes Gábor István ügyosztályvezető. 
Megkérdezem Ügyosztályvezető urat, van-e kiegészíteni valója?

Nemes Gábor István
Köszönöm a szót, tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Bizottság! Kiegészítéssel nem kívánok élni, hanem 
azt szeretném, hogyha elfogadnák ezt a beszámolót, mert megítélésünk szerint hasonló 
színvonalon készült el, mint a korábbi években. Igen részletes pontos, precíz és mély, ha lehet 
ezt mondani, a tevékenység formáktól kezdve a szervezeti felépítésen át a konkrét 
munkatársakig én azt gondolom, plusz a mellékelt statisztikák teljeskörű betekintést nyújtanak 
ebbe a tevékenységbe és javaslom az elfogadását.
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Hermann György
Köszönöm szépen egyetértek, szerintem is egy nagyon jó beszámolót olvashatunk, de azért 
vannak hozzászólások, úgyhogy a napirend vitáját megnyitom és meg is adom Könczöl 
Dávidnak a szót először.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen a szót Elnök úr, először szeretném megköszönni az Ügyosztály, illetve az 
Alapítvány munkáját és azért nekem lenne 1-2 észrevételem magával a beszámolóval, nem a 
munkával kapcsolatosan. Szerintem pont kicsit más mint az eddigiek, mert össze-vissza ugrál 
ide-oda, hogy ezt nem lehet-e esetleg, ahogy már többször volt szó szerintem ezen a 
Bizottságon is, meg más Bizottságon is, hogy egy egységes formába, keretbe szabályozni az 
ilyen alapítványoknak meg az egyesületeknek a beszámolóját, mert tényleg azt, hogy mindenki 
ahogy éppen kedve esik, úgy olyan formában adja be a beszámolót az nem jó szerintem 
senkinek, mert egyszerűen átláthatatlanok. A munka minőségével, illetve a beszámoló 
tartalmával és mélységével nincs vitám, magával az összkép kicsit zavaros néha, elég össze
vissza, szerintem, ha ezen tudnak változtatni az tök jó. Az a képzés meg, amit a munkatársak 
elvégeztek és van róla szó, az egy nagyon jó képzés és azt szerintem a JSZSZGYK 
munkatársainak is érdemes megnézni, mert ez kifejezetten hasznos tud lenne nekik is, 
köszönöm szépen és természetesen megszavazom, majd a beszámolót.

Hermann György
Köszönöm szépen Képviselő úr hozzászólását, Gosztonyi Géza is hozzászól, megadom a szót.

Gosztonyi Géza
Köszönöm, én szeretnék előre szólni, hogy egészen biztos, hogy nem fogom tudni tartani a 
határidőt, tehát az időkeretet lehet, hogy kétszeresen sem mert, hogy alaposan elolvastam ezt a 
beszámolót, ráadásul a 21-est, 22-est, 23-ast és a honlapjukat is megnéztem, tehát elég alaposan 
megnéztem, mert gondoltam, hogy az előterjesztés így fog hangzani, ahogy most el is hangzott. 
Én azt gondolom, hogy az Alapítványban magas szakmai munka folyik, tehát az én tudomásom 
szerint, az én ismereteim szerint ez a beszámoló, ez méltatlan ehhez a munkához. Roppant 
nehezen követhető, néha kifejezetten slendrián. Legfőképpen az nem világos, hogy mit 
támogattunk és mennyiért, tehát, hogy mennyi pénzért mennyi munkát várhatunk. Erre az a 
válasz, hogy a három szerződésből kettőt tartalmaz az előteijesztés, a 3. szerződés nem 
tartalmazza az elterelésről, de nem ez az érdekes, hanem az, hogy ugyebár mindegyik 0-s ún. 0- 
s szerződés, tehát nincs pénzmozgás a dologban.
Ez azonban ma már nem így van, hogy akkor nem nem kérünk számon semmit, ugyanis 
gondoljunk csak arra, hogy az Önkormányzatnak van egy olyan pályázata Európai Unió felé, 
ami hajléktalanügyi HOMELES, nem tudom 2023 stb. ott kifejezetten előírás, hogyha az iroda 
bérleti díjat az önkormányzat elengedi, akkor azért az összegért, tehát annak az összegnek 
szerepelnie kell a pályázatban, tehát magyarul itt nem világos, hogy mit támogattunk és mi az, 
amit számon lehet kérni. Én azt gondolom, hogy ezzel az Alapítvánnyal 7-9 és 16 éves 
együttműködésünk van, érthetetlen, hogy ilyen slendrián beszámolót csinálnak, felfoghatatlan. 
Nem következetes az egész, sem a tartalomjegyzék, sem a tevékenységek megnevezése, sem a 
szakkifejezések magyarázata és az már csak hab a tortán, hogy egyetlen idősoros táblázat 
nincsen benne, ami a legfontosabb lenne, hiszen abból lehet tudni, hogy ez az együttműködés 
most előrefelé vagy hátrafelé megy, tehát hogy most merre működik a dolog
Most hogy példát mondjak, a 17. oldalon II. Félút Centrum az alcím, három sorral lejjebb II. 
2023. évi működés, majd a 21. oldal II. kapcsolattartás és így tovább, de ez csak tényleg 
szúrópróbaszerűen. Én azt gondolom, hogy ez valószínűleg úgy készült, hogy készítettek egy 
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fővárosi beszámolót és abból kicsemegéztük a kerületit, ez szerintem nem jó. [(gong) - 
mondom, hogy több lesz az idő, bocsánat],
A szakmai szóhasználat borzasztóan zavaró és nem azért, mert nem magyarul van, hanem azért 
mert, a szakszavaknak az értelmezése teljesen más, tehát például kíváncsi lennék, hogy itt az 
asztal körül ülők közül ki tudja azt, hogy mi a különbség az esetkezelés és a gondozás között. 
Ki tudná azt nekem megmondani, hogy a csoport és a workshop az miért azonos kifejezés, mert 
szerintem nem azonos, de a beszámoló az teljesen szinonimaként kezeli.
A 19. oldalon az van, hogy 2023-ban 43 fő klienst láttunk el Józsefváros érintett lakosai közül. 
Nem pontosítja, hogy ez csak a közösségi ellátásra vonatkozik, tehát mindent ki kell bogarászni 
a beszámolóból. Az előterjesztés első oldalán az az adat szerepel, ezt ugye a hivatal írta, ami az 
5. oldalon is olvasható, hogy 164 kliensük van a nappali ellátásban és a legtöbb ellátott a 
Józsefváros érintett lakosai közül kerül, na ilyen nincs, hogy legtöbb, tehát itt ugye van egy 
elektronikus nyilvántartás, tehát pontosan meg lehet mondani, hogy hány józsefvárosi lakos az, 
aki szolgáltatást kapott. A 2022. évi beszámoló 231 józsefvárosi lakosról szól, ami ugye több a 
231, mint a 164, akkor most mi újság van, hogy most visszaestünk, most nem nem dolgozik az 
Alapítvány olyan jól? Gyakorlatilag tudnunk kéne nekünk azt, hogy a Félúton Alapítvány a 
józsefvárosi szenvedélybeteg probléma hányadrészét oldja meg. Utána nekünk mi a dolgunk, 
mint képviselőknek?
Nem tudni pontosan, hogy hány új és hány lezárt józsefvárosi ügy volt, mert az, hogy a 
szenvedélybetegek, az alacsonyküszöbű, az elterelés célját, ezeknek a kategóriáknak a 
végigvezetését hiányolom az egész beszámolóból. A másik, á nem is mondom ezt, fölöslegesen 
ezt a számháborút ne játsszuk. Például a 20 eltereléses ügy közül hány VIII. kerületi? Nem 
tudjuk, egy se? Mind a 20 az? Nem tudjuk. A 4. stresszkezelő és az 5. 60 plusszos csoportok 
egyszerre vannak az Orcyban. Én nem voltam az Orczyban, tehát nem tudom, hogy két csoport 
két külön helyiségben tud-e külön működni vagy sem, de hétfőn 5-től 6.30-ig van mind a kettő, 
tehát nem tudom, hogy van-e erre hely? Ugyanez vonatkozik az 1-es terápiás és a 7-es irodalom 
csoportra. Ez is teljesen egyszerre van szombaton 10 és 13 között. A 4. oldalon azt írja, hogy 
speciális csoportokat indítottunk, kifejezetten a változás előtt és a változás szakaszában levő 
kliensek részére. Egyrészt ezek szerint több ilyen csoport indult?
2. kérdés, a beszámoló további része nem is említi ezt a csoportot, tehát egyszerűen csak föl 
van vezetve, de a csoportról egy büdös hang sincsen. A honlapon szereplő álláskereső 
workshop vagy csoport, ami csütörtökön 14.30-tól 17-ig van az 2023-ban nem működött? 
Tehát ezért, hogy nincsenek idősorosán nem tudni, hogy ami tavaly működött az idén miért 
nem működött és így tovább. Az összehasonlításban lehetne látni, hogy 2 fővel többen vannak 
idén, ehhez képest kevesebb munkát végeztek? Hiszen a 2022-es napindító csoport, ami 3-szór 
ugye, igen, az 2023-ra már csak egyszer van. A héten egyszer indítják a napot, a többit nem - 
kérdezném viccesen, de hát azért értjük, hogy itt miről van szó.
Hova lett 2023-ban a 2022-es pár- és családterápia? meg lehet indokolni, ha nincsen, semmi baj 
nincsen, csak igenis indokolni kell, hogyha az egyik évben volt, a másik évben nem, akkor 
annak valami oka van. A 9. oldalon 648 szolgáltatásnyújtásból 413 azaz 64% háztartási vagy 
háztartás pótló segítségnyújtás volt. Ehhez képest 2023-ban 1261 szolgáltatásnyújtásból 665, 
ami ugyebár 53%, tehát kevesebb, mint az előző, de ugyanakkor és ezért fontos ezeket az 
adatokat megmagyarázni, ugyanakkor valami hihetetlen jó eredmény, mert megduplázódott a 
szolgáltatások mennyisége és 5-ször annyi lett a tanácsadás. Hát ha erre nem lehet fölvágni, 
akkor semmire, tehát és szó nélkül hagyja a beszámoló. Vannak számok, amiket nem értékel a 
beszámoló, hogy jó vagy rossz.
Az utcás tevékenységről egy fia idő adat sincs. Na most ezt meg azért érdekes, mert ugye a VII. 
kerület az egy fillért nem ad bele az alapítványba, ehhez képest a Nyugati pályaudvaron zajlik a 
prostitúció, utcázás, nem tudom mi annak a szakkifejezése. A következő, az Alapítvány 
fenntartója rendszeresen részt vesz a JKEF és a keleti civil kerekasztal ülésein. Az én 
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tudomásom szerint egyetlen egyszer volt ki KEF ülés, azt én nem tekintem rendszeresnek, ha 
egyszer volt, tehát nagyon nem tetszik ez a beszámoló. Az persze baj, hogy van itt egy kiváló 
szolgáltató Alapítvány, aki nem pezseg a KEF-ben sem.
Akkor van az ártalomcsökkentő csomag. 2021-ben és 2023-ban is azt írták, hogy a kliensek 
csak kiválogatják azt, ami neki kell. Én ezt úgy értékelem, hogy szerintem nem hasznosul 
kellőképpen a csomag, hiszen fölöslegesen adunk embereknek, mégpedig nem is tudom hogy 
hányban 208 darab csomagot ártalomcsökkentő csomagot, óvszert, törlőkendőt, síkosítót, 
terhességi tesztet, vitamintabletták, stb.
648 emberrel kerültek kapcsolatba, na most akkor ez a 648 ember ez összesen csak azt jelenti, 
hogy oda adunk neki egy csomagot, aztán fogja vigye és semmiféle kapcsolatot nem 
teremtenek? Nem hiszem el. Van egy táblázat, ami szerint a VIII. kerületben összesen 34 fő 
kap közösségi ellátást, átmenetit és nappalit nem kap. Nem hiszem el. A Rókus kórházi 
tevékenység az előterjesztés első oldalán és a beszámoló 6. oldalán edukációs csoportként van 
megnevezve, a 13. oldalon adaptációs csoportként, na most ez két különböző csoport vagy egy 
csoport két néven? Egyébként a korábbihoz képest van egy korábbi, van egy szép mondat, hogy 
eddigi tapasztalatok azt mutatták, hogy az eltereltek leginkább a lakcímükhöz legközelebb álló 
szervezeteket keresik fel, idén azonban ez máshogy alakult. Ez a bekezdés vagy egy hosszabb 
bekezdés, ez át van másolva az előző éviből. Na most ha az egyik évben másképp alakult, 
akkor a másik évben nem nem alakult másképpen, ugye ez világos? Ami viszont nagyon 
tetszett, hogy volt benne három esetbemutatás és ez nagyon jó volt, tehát azt nagyon jól láttató 
példát választottak, viszont felveti azt a kérdést is, ez egy tartalmi kérdés, hogy akkor most 
igazából mi az, ahol az Alapítvány segíteni tud, hogy olyan értelmiségi esetekben, ahol már 
elindult a változtatási szándék a kliensben, tehát ez egy tartalmi kérdés, tevékenység tartalmi 
kérdés, szívesen kapnék erre választ, de nyilván nem most.

Gosztonyi Géza
Akkor van egy közös tér terápiás csoport, ami megint csak nincsen felsorolva a felsorolások 
között, miközben hosszas bogarászása után kiderül, hogy valószínűleg azért, mert hiszen a hat 
hónapot azt november-decemberben kezdték el a pályázati közös tér csoportot, de hát akkor ezt 
le kell írni, hogy kérem szépen azért nem ebben az évben, mert hiszen 2024-ben zajlik ez a 
csoport, akkor azt úgy kell belerakni a 2023-as beszámolóba.
Jó szakmai kapcsolatot teremtettek és folyamatosan fenntartanak a józsefvárosi önkormányzati 
egészségi és civil szervezetekkel. Miben áll ez? Marha érdekes, hogy ugye most a kormányunk 
azt hiszi és azt hangoztatja, hogy az igazi segítség az a hit. Azért baromi érdekes ez, mert ebben 
a beszámolóban ez a szó nem szerepel, akkor ezek szerint a Félúton Alapítvány rosszul 
dolgozik? Én nem hiszem, köszönöm szépen.

Hermann György
Köszönöm szépen, én mindenképpen kérném azt, hogy még hogyha sok észrevétele is van 
valakinek akkor igyekezzen rövidre fogni. Tudom, hogy itt előre szólt a Gosztonyi úr, hogy 
hosszabb lesz, viszont itt többen vannak, akiknek belátható időn belül el kell mennie. Pont ezt 
akartam egyébként javasolni, hogy én nem szeretném, ha itt helyben válaszolnánk, hanem azt 
javasolnám, hogy akkor ami itt elhangzott azokra egyrészről legyen érdemi írásbeli válasz, 
másrészről azzal maximálisan egyetértek Könczöl képviselő úrral én is, hogy bizonyos 
esetekben már formalizáltuk ezeknek ezeket a beszámolókat, például a civil pályázatok 
esetében. Azt gondolom, hogy itt az ideje, hogy a többi esetben is ezt megtegyük, úgyhogy 
akkor ezt én is szeretném kérni. Könczöl képviselő úr, ügyrendi, megadom a szót.
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Könczöl Dávid
Köszönöm Elnök úr és kérlek ne vedd magadra, szeretném kérni, hogy az ügyrendet tartassa be 
az Elnök úr, illetve van egy ügyrendi javaslatom is a II. 1-töl a 2.8-ig szavazzunk majd 
blokkban.

Hermann élvöí gy
Köszönöm szépen, a napirend vitáját lezárom, Nemes Gábornak bocsánat megadom a szót.

Nemes Gábor
Köszönöm szépen, elég ambivalens érzéseim vannak ezek után, mert a korábbi években tényleg 
rendbe volt ez a beszámoló én azt gondolom. Sajnos nem a szakmából érkeztem meg kell 
mondjam, nekem ez is tetszett, de hát itt vannak, akik felkészültek és elemzőnbek, úgyhogy az 
Ügyosztály és az Iroda nevében is elnézést kérünk. Szerintem egy nagy baj van, hogy nincs itt 
az Alapítvány képviselője, úgyhogy én azt javasolnám, hogy a következő bizottsági ülésre, hisz 
nem kell sietnünk ennek az elfogadásával, kapjon meghívást és válaszoljon az itt elhangzott 
kérdésekre, mert szerintem ahogy majd telik az idő még több kérdés lesz ezzel kapcsolatban. 
Én csak kitérő válaszokat tudnék adni, amire semmi szükség azt gondolom, úgyhogy ez lenne a 
javaslatom.

Hermann György
Rendben, köszönöm szépen, én ezt támogatom, akkor viszont szavaznunk kell arról, hogy 
vegyük majd le napirendről, megadom a szót Bojsza Krisztinának.

dr. Bojsza Krisztina
Köszönöm, mivel föl van véve napirendre az előterjesztő önkényesen nem dönthet arról, hogy 
levetetni napirendről, ez a Bizottságnak a hatásköre, úgyhogy ha a Bizottság nem kívánja a 
jelenlegi határozati javaslatot elfogadni, akkor vagy valaki tesz egy módosító indítványt a 
Bizottság tagjai közül és azt vagy megszavazza a Bizottság vagy nem, vagy elfogadásra kerül a 
beszámoló vagy elutasítja a Bizottság, köszönöm.

Hermann György
Ez esetben Könczöl Dávidnak megadom a szót.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen Elnök úr, akkor én élnék is ezzel a lehetőséggel. Az lenne a javaslatom, 
hogy a mai napon ne döntsünk erről az előterjesztésről, hanem a következő ülésre hívjuk meg 
az Alapítvány képviselőit és akkor döntsünk erről az előterjesztésről, köszönöm.

Hermann György
Rendben, Gosztonyi képviselő úrnak is van egy hozzászólása, megadom a szót.

Gosztonyi Géza
A dolog gyorsítását javaslom, én szívesen ezt a listát elküldöm vagy beküldőm és akkor 
annyival is előre fölkészülhet vagy írásban elküldheti a választ, ne húzzuk ezzel az időt.

Hermann György
Rendben, köszönöm szépen. Ennek kifejezetten örülök, viszont Könczöl képviselő úr 
javaslatáról, akkor most szavaznunk kell, kérem, hogy szavazzunk arról, hogy nem döntünk 
most. A szavazás eredménye 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadtuk a módosítót és

14



akkor kérem, hogy vegyük fel az Alapítvánnyal a kapcsolatot és a legközelebbi Bizottsági 
ülésre kapjanak meghívót és ott akkor kimerítően tudnak majd válaszolni az eddig feltett és 
esetlegesen azután is felteendő kérdésekre.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

77/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság Könczöl Dávid képviselő 
javaslatára úgy dönt, hogy a következő bizottsági ülésre hívják meg a Félúton Alapítvány 
képviselőjét és hoznak döntést az előterjesztésről.

I/B. Zárt előterjesztések

Napirend 1.4. pontja: Javaslat a 2024. évi „Kiemelkedő Bölcsődei Munkáért ” szakmai 
kitüntetés odaítélésére
Előterjesztő: Hermann György, a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 
elnöke ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

78/2024. (III.19.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.5. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Illés utca " '0. szám
alatti jogcím nélküli használó jogviszonyával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

79/2024. (III.19.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.6. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Koszorú utca _____  
szám alatti jogcím nélküli használó jogviszonyával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

80/2024. (111.19.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 1.7. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca 
szám alatti bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 
megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend 1.7 pontját külön tárgyalásra kikérték.

Napirend 1.8. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Nagy Fuvaros utca
szám alatti bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 

megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

81/2024. (III.19.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.9. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Kőris u. . szám
alatti lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefi’árosi Gazdálkodási Központ
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

82/2024. (BI.19.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Külön tárgyalt napirendi pont

Napirend 1.7. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dobozi utca 
szám alatti bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 
megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 

83/2024. (111.19.) sz, SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

Hermann György
Rátérünk a Képviselő-testületi előterjesztések véleményezésére, szintén blokkban tárgyaljuk, 
nyilvános előterjesztéseink vannak, úgyhogy tudjuk blokkban tárgyalni. Kérek mindenkit, 
hogyha szeretne valamelyik napirendi ponthoz kérdést, hozzászólást tenni akkor tegye meg, 
dönteni egyben fogunk. A napirend vitáját megnyitom és megérkezett Tiszai Árpád, Gosztonyi 
Gézának megadom a szót, hogy feltegye a kérdését a költségvetéssel kapcsolatban.

Gosztonyi Géza
Köszönöm, egyszerűen lenyűgözött a Corvin projektben a 2 Ft, szóval ez valami olyan 
magasiskola, ami lenyűgöző, tehát egyszerűen tényleg elképesztő, a precizitás csúcsa. Akkor 
ehhez képest, a rendkívül fontos dologhoz képest egy nagyon jelentéktelen dolog, hogy mivel 
tudnám meggyőzni önöket arról, hogy az indokolatlan mennyiségű kerül az nem más mint 
poroszos bürokrata germanizmus, hallgassák meg ezeket a szavakat, hogy határozati javaslat 
csatolásra került. Minimálbér tervezésre került. Közbeszerzés elindításra került. Fedezet 
lekötésre került. Szabad maradvány igénybevétele csökkentésre került. Kiadások biztosításra 
kerültek. Pótlékok, bírságok módosításra került. Hivatali kiadások egy része a maradvány 
bevétellel szemben beemelésre került. Felhalmozási célú kiadás beépítésre került. Kiadások 
véglegesítése módosításra stb. céltartalék, elkülönítésre, keret összeg megemelésére, kész 
vagyok. Most ezzel szemben mennyire másképp hangzik, mennyire emberszabásúan hangzik 
az, hogy van az eredeti szöveg, ami így hangzik, hogy a havi nettó finanszírozás keretében 
kapott megelőlegezések miatti finanszírozási bevétel előirányzatainak módosítása, 
finanszírozási kiadások ugyanazon összegben történő növelésével átvezetésre került. Ehhez 
képest az, hogy minden év elején az állam megszokta előlegezni az önkormányzati dolgozók 
januári és februári bérét, hiszen ekkor még nincs az Önkormányzatnak pénze, költségvetése. 
Ezt hívjuk havi nettó finanszírozásnak. Az így kapott összeggel azonban értelemszerűen meg 
kell növelnünk az ún. finanszírozási bevételi előirányzatokat, a tételeket már át is vezettük, 
tehát hogy nem egy olyan nagy mutatvány ezt megcsinálni.
4. oldal kérdezném, hogy miért kell nekünk minden évben 6 milliót Ortofotóra adni vagy 
fizetni, szóval mi az a pozitív dolog, ami miatt nekünk ténylegesen minden évben kell ezt? 
Ugyancsak 4. oldal a józsefvárosi óvodáknál és a GYEJO-nál most ugye van egy béremelés és 
ez megoldja azt a bérfeszültséget, ami korábban volt, most akkor ez helyreállítja az 
egyensúlytalanságot, kérdezem. A 6. oldalon készült-e a kerületi térfigyelő rendszerről, tehát a 
tényleges hasznosulásáról független szakértői vagy legalábbis kerületi rendőrségi értékelés, 
mert mint tudjuk a VIII. kerületben több térfigyelő kamera van, mint New Yorkban és ezek 
nagy része már elavult és nem olyan régen, sőt az előző költségvetés módosításban szavaztunk 
többletpénzt a kamerákra, illetve a rendőröknek a kamera figyelésére. Egyre világosabb, hogy 
ezeknek a kameráknak rendkívül csekély a hatékonyságuk és eredményességük, de a lakosság 
ezt nem tudja, tehát ennek megfelelően ez egy politikai döntés és nem szakmai, gazdasági 
döntés.
Lehet-e kapni, nem tudom, hogy kinek címezzem, ezt inkább majd a végén kéne kémem, 
kaphatnánk-e olyan információt, hogy ennek a rendszernek a költséghatékonysága a lakossági 
szavazat szerzésen túl micsoda, mert szerintem viszonylag kevés. 6. oldal, nem ezt a 
későbbiekben megoldottuk. A telefon előfizetésnél én azt látom a fiataloknál, hogy hol itt, hol 
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ott, hol amott váltogatják a szolgáltatót, ezt intézményes szinten lehet csinálni? Miért kap a 
gyógypedagógus bankszámla hozzájárulást, ez pusztán csak 900 Ft. Ez arról szól, hogyha több 
ilyen típusú kifizetés van, akkor azzal az Önkormányzat is jobban jár, minthogyha bért 
fizetnénk, hiszen annak vannak járulékai. 4,5 millió forint a Családsegítő bére és 7,4 tized a 
gyógypedagógus bére, most mit szól ehhez a Szakszervezet? Ez egy 60%-os különbség.
Van egy javaslatom, nevezetesen, hogy tudjuk, hogy az etnikai hovatartozás adatvédelmi 
korlátozás alá esik, ennek ellenére fontosnak tartanám, hogy tudjuk és kommunikáljuk is az 
Önkormányzatban dolgozó roma etnikumú állampolgárok számát. Ez szerintem politikailag is 
fontos lenne. Lehetne egy csupán néhány kérdéses, szakszerű és anonim önbevallásra épülő 
kérdőívet köröztetni, valamennyi önkormányzati munkatárs között és ezt esetben anonim 
tudnának nyilatkozni. Szerintem a Budapest Intézet, akivel amúgy is van kapcsolatunk ezt egy 
500.000 Ft-ért simán megcsinálná. Mondhatom még tovább?

Hermann György
Letelt az idő.

Gosztonyi Géza
Tudom.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Válaszolni is kell.

Gosztonyi Géza
A Fővárosi Szolidalítási Alaphoz történő hozzájárulásunk 10 millió Ft volt.

Hermann György
Jó, akkor én azt javasolnám, hogyha még van további kérdés Gosztonyi úrnak, akkor azokat 
tegye fel. Azt kérem Gézától, hogy tényleg maximum 5 perc, abszolút maximum 5 perc 
mostantól és akkor utána pedig egyben szavazunk és a válaszokat pedig írásban. Könczöl 
képviselő úrnak megadom a szót, ügyrendi.

Könczöl Dávid
Köszönöm Elnök úr, meg szeretném kérdezni, hogy mi alapján 5 perc, merthogy az 
ügyrendünkben nem így van, illetve szeretném kérni azt, hogy tartassa be Elnök úr az 
Ügyrendet, köszönöm.

Hermann György
Rendben, akkor 2 perc legyen így, akkor 2 percben, megadom a szót Bojsza Krisztinának.

dr. Bojsza Krisztina
Köszönöm szépen, az ügyrendben 1-1 perc hozzászólásra van lehetőség az előterjesztéshez 
kapcsolódóan. Amennyiben a Bizottság úgy dönt, hogy több időt szeretne szánni ennél a 
napirendi pontnál, akkor javaslom, hogy szavazza meg, hogy hány percben biztosítja Gosztonyi 
úr, illetve más tagnak a kérdéseire lehetőséget, köszönöm.

Hermann György
Rendben, akkor akkor én most az ügyrend szerint egy perc, azt kérem Gosztonyi úrtól, hogy 
amennyiben van még feltétlenül felteendő kérdése, akkor ezt próbálja besűríteni egy percbe és 
a válaszokat azokat meg írásban küldjük meg, köszönöm.
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Gosztonyi Géza
Ügyrendi kérdésben lenne hozzászólásom. Nem teszem föl a kérdéseimet, azt gondolom, hogy 
a bizottsági ülés az a Képviselőknek a munkaideje, tehát igenis munkaidőben itt kell lenni, nem 
pedig máshol. Ezer oka lehet, hogy máshol is kell lenni, két legalább olyan fontos dolog. Ez 
esetben a bizottsági Elnöknek a dolga az, hogy úgy hívja össze a Bizottságot, hogy 
szavazóképes legyen a Bizottság. Itt most valamelyik nem teljesül.

Hermann György
Rendben, köszönöm szépen záijuk le a napirendet. Én akkor most mint a Bizottság elnöke 
szeretném megjegyezni, hogy előzetesen történt felmérés arra vonatkozóan, hogy 
határozatképes tud-e maradni bármeddig az ülés. Sajnálatos módon Soós képviselő úr nem 
jelezte, hogy 3/4 2-kor el kell mennie, csak az ülés elején. Én azzal számoltam, hogy ö végig itt 
lesz. Ha ez megtörtént volna, akkor nem lenne probléma az, hogy Könczöl képviselő úrnak el 
kell mennie, vagy lehetett volna olyan lehetőség is, hogy Sántha Pétemé jelezte, hogyha rajta 
múlik a határozatképesség akkor bejön. Én azt gondolom, hogy a magam részéről megtettem 
mindent a határozatképesség biztosítása érdekében, úgyhogy kérem, hogy ezt a jövőben vegyük 
figyelembe. A napirend vitáját lezárom és akkor szavazzunk egyben a Képviselő-testületi 
előterjesztésekről, köszönöm szépen. A szavazás eredménye 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
mellett elfogadva.

Napirend II. 1 pontja: Javaslat a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság részére adott 
bérlőkijelölési joggal kapcsolatos 25/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester, Hermann György 
önkormányzati képviselő

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

84/2024. (III. 19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előteijesztés megtárgyalását.
A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
határozati javaslat szerinti bérlőkijelölési jog térítésmentes biztosítását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21 -i ülése
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Napirend IL2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 
1. módosítására és a 2024-2028. éveket érintő előzetes kötelezettségvállalásra vonatkozó 
döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

85/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslatok elfogadását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Napirend IL3. pontja: Javaslat a LÉLEK programmal kapcsolatos döntések 
meghozatalára
Előterjesztő:Pikó András polgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

86/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Napirend II.4. pontja: Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „CERV-2024- 
DAPHNE” „Pályázati felhívás a nemi alapú erőszak és a gyermekek elleni erőszak 
megelőzésére és leküzdésére” tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügy i és Oktatási Bizottsága

87/2024. (III.19.) számú határozata
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)
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A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős:
Határidő:

polgármester
A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Napirend H.5. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 
2024/2025. nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

88/2024. (III. 19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Napirend IL6. pontja: Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól 
szóló 56/2017. (XII. 20.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

89/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése
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Napirend IL7. pontja: Javaslat a 13. orvosi körzet egészségügyi feladatainak ellátására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

90/2024. (III. 19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Napirend IL8. pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés 
óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

91/2024. (III.19.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokkos szavazás)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásul vételét.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. március 21-i ülése

Hermann György
Az ülés végére értünk, az ülés végén a Bizottság tagjai a Bizottság hatáskörébe tartozó ügyben 
a Jegyzőt helyettesítő Kabinet vezetőtől, illetve a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Dr. Pálovics Emese, megadom a szót.

dr. Pálovics Emese
Köszönöm szépen a szót Elnök úr, egy kérdésem és egy kérésem lenne. A Népszínház utca 23. 
előtt felfestésre került egy ilyen ugráló valami, azt nem tudom, hogy mi, nagyon szép színes, de 
nagyon zavarja a szememet és nemcsak az enyémet. Szeretném kérni, hogyha engedély nélkül 
lett felfestve gondoskodjanak róla, hogy eltűnjön.
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Hermann György
Köszönjük szépen, azt hiszem ez nem az első jelzés, úgyhogy ekkor kérem a hivatalt, hogy 
gondoskodjon erről. Köszönöm mindenkinek a munkát, a türelmet és megköszönöm a 
bizottsági tagok munkáját és az ülést 14 óra 39 perckor lezárom.

yö
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi éa 

Oktatási Bizottság 
elnöke

A jegyzőkönyvet készítette:

Czeglédy Ádám
Szociáik, Egészségügyi, Lakásügyi és 

/ Oktatási Bizottság 
alelnöke

Páli Sándorné
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző

A jegyzőkönyv mellékletei: - l.sz. melléklet / szavazási lista Mvoks-ból
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1. sz. melléklet

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága 2024. 
március 19-én (kedd) 13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal I. 
emelet 100-as termében megtartott 5. rendes üléséről

Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:14
Típusa: Nyílt
Határozat 70; Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:15
Típusa: Nyílt
Határozat 71; Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám 
Gosztonyi Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:15
Típusa: Nyílt
Határozat 72; Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva 
Sántha Petemé

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:17
Típusa: Nyílt
Határozat 73; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: I

Megjegyzés:

Ered mén ve Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:17
Típusa: Nyílt
Határozat 74; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: II

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyí Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
őszi Éva
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:18
Típusa: Nyílt
Határozat 75; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Ili

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:19
Típusa: Nyílt
Határozat 76; Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 13:39
Típusa: Nyílt
Határozat 77 ; Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gosztonyi Géza
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Soós György 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ 
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024 március 19 14:37
Típusa: Nyílt
Határozat (84-91); Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Gosztonyi Géza 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
dr. Pálovics Emese 
Gyimesi Nóra 
Őszi Éva 
Sántha Péterné 
Soós György

Voks Frakció
Igen
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCÓ
IgenFIDESZ-KDNP FRAKCÓ

Távol
Távol
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
TávolFIDESZ-KDNP FRAKCÓ
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